



Madn

FUNCTIONAL CHAI
& AYURVEDIC BLENDS.



Ami's chai - a generation story

Pourquoi le Chai & l'Ayurveda

Pour moi, le chai est bien plus qu'une boisson — c'est un rituel, un souvenir, une façon de vivre. Ayant grandi aux Pays-Bas avec des racines indiennes, les moments de chai étaient sacrés chez nous — transmis de génération en génération, imprégnés de tradition, et toujours partagés.

J'ai été élevée avec l'idée que la nature est notre première médecine. Mais dans le monde d'aujourd'hui, la médecine conventionnelle est devenue la norme. Ma passion est née de ce contraste — et de la conviction que nous pouvons retrouver un équilibre.

Aujourd'hui, alors que l'Orient et l'Occident se rapprochent, mes deux cultures s'unissent. Avec notre collection de chai et nos mélanges ayurvédiques, je souhaite apporter un bien-être authentique et naturel en Europe — et contribuer à en faire une nouvelle norme.

Notre collection est une célébration de la tradition — pure, vraie, et conçue pour nourrir le corps et l'âme.

Why Chai & Ayurveda

For me, chai is more than a drink — it's a ritual, a memory, a way of life. Growing up in the Netherlands with Indian roots, our chai moments were sacred — passed down through generations, steeped in tradition, and always shared.

I was raised to see nature as our first medicine. But in today's world, conventional medicine became the norm. My passion grew from that contrast — and the belief that we can bring things back to balance.

Now, as East and West come together, so do my two cultures. With our chai collection and Ayurvedic blends, I want to bring authentic, natural wellness to Europe — and help make it the new norm.

Our collection is a celebration of tradition — clean, real, and made to nourish.

PRODUCT - CHAI

AMI'S ORIGINAL CHAI

FR: Le Chai Original d'Ami est aussi authentique que le thé indien peut l'être. Parfait pour les novices ou ceux qui le préfèrent pur et classique. Boire du chai se connecte à tout notre métabolisme : de l'amélioration de la tranquillité d'esprit au renforcement du système immunitaire, réputé pour réduire l'inflammation et stimuler le métabolisme.

EN: Ami's Original Chai is as authentic as Indian tea can be. Perfect for anyone new to chai or someone who prefers their chai clean, classic, and delicious. Chai drinking has been linked to everything from better peace of mind to stronger immune systems and has even been known to reduce inflammation and boost metabolism.

INGREDIENTS:

FR: Assam noir, cardamome, cardamome noire, clou de girofle, cannelle, gingembre

EN: Black Assam with cardamom, black cardamom, clove, and cinnamon, ginger

Options

80g - Box

80g - Refill Bag

Achat minimum / Minimum buy

12 pcs

date d'expiration / Expiration date

24 mois / months



PRODUCT - CHAI

SPECIAL CHAI

FR: Le Special Chai est un mélange biologique qui infuse le Ami's Original Chai avec un mélange alléchant d'épices uniques. Nous avons ajouté de délicats pétales de rose pour donner à ce chai une touche exclusive qui le distingue des autres. Vous ne trouverez ce mélange unique nulle part ailleurs.

EN: The Special Chai is an organic blend that infuses Ami's Original Chai with a tantalising mix of unique spices. We've added delicate rose petals for an exclusive twist that sets this chai apart from the rest. You won't find this unique blend anywhere else.

INGREDIENTS:

FR: Assam noir, cannelle, clou de girofle, cardamome, cardamome noire, citronnelle, gingembre, anis étoilé et pétales de rose.

EN: Black Assam, cinnamon, clove, cardamom, black cardamom, lemongrass, ginger, star anise, and rose petals.

Options

80g - Box

80g - Refill Bag

Achat minimum / Minimum buy

12 pcs

date d'expiration / Expiration date

24 mois / months



PRODUCT - CHAI

LEMONGRASS CHAI

FR: Le chai à la citronnelle d'Ami possède tous les avantages du chai mais sans théine. Cela vous permettra de le boire à tout moment de la journée. Boire du chai se connecte à tout notre métabolisme : de l'amélioration de la tranquillité d'esprit au renforcement du système immunitaire, réputé pour réduire l'inflammation et stimuler le métabolisme.

EN: Ami's Lemongrass Chai has all the benefits of chai, without the theine so you can have this whenever you want. Chai drinking has been linked to everything from better peace of mind to stronger immune systems and has even been known to reduce inflammation and boost metabolism.

INGREDIENTS:

FR: Citronnelle, cardamome, cardamome noire, clou de girofle, cannelle, gingembre et poivre noir.

EN: Lemongrass, cardamom, black cardamom, clove, cinnamon, ginger, and black pepper.

Options

80g - Box

80g - Refill Bag

Achat minimum / Minimum buy

12 pcs

date d'expiration / Expiration date

24 mois / months



PRODUCT - STICKY CHAI

AMI'S STICKY CHAI

FR: Sticky 'Ami est aussi authentique que le thé indien peut l'être. Parfait pour les novices ou ceux qui le préfèrent pur et classique et doux. Boire du chai se connecte à tout notre métabolisme : de l'amélioration de la tranquillité d'esprit au renforcement du système immunitaire, réputé pour réduire l'inflammation et stimuler le métabolisme.

EN: Ami's Sticky Chai is as authentic as Indian tea can be. Perfect for anyone new to chai or someone who prefers their chai clean, classic, delicious and sweet. Chai drinking has been linked to everything from better peace of mind to stronger immune systems and has even been known to reduce inflammation and boost metabolism.

INGREDIENTS:

FR: Assam noir, Nilgiri noir avec cardamome, cardamome noire, clou de girofle, cannelle, gingembre, poivre noir, fenouil, anis étoilé et agave.

EN: Black Assam, Nilgiri black with cardamom, black cardamom, clove, cinnamon, ginger, black pepper, fennel, star anis and agave.

Options

80g - Box

80g - Refill Bag

Achat minimum / Minimum buy

12 pcs

date d'expiration / Expiration date

12 mois / months



PRODUCT - GOLDEN MILK

LAIT D'OR / GOLDEN MILK (infusion)

FR: Le lait d'or d'Ami - aussi connu sous le nom de "boisson miracle" - renforcera votre immunité. Aussi connu pour favoriser le sommeil tout en apaisant la digestion, combattre les maladies hivernales. Une boisson idéale avant de se coucher avec du lait ou le matin avec de l'eau chaude additionnée d'un peu de miel.

EN: Ami's Golden milk - an immunity boost drink, is also known as the Miracle Drink. Known to aid in sleep by soothing digestion, fighting the common colds and flu, lifting your mood, and strengthening your immunity. The perfect drink to have just before going to bed with (any) milk or in the morning with hot water and some honey to strengthen and boost your immunity.

INGREDIENTS:

FR: Curcuma, cardamome, cannelle, gingembr et poivre noir.

EN: Turmeric, Cardamom, Cinnamon, with ginger and black pepper

Options

80g - Box

80g - Refill Bag

Achat minimum / Minimum buy

12 pcs

date d'expiration / Expiration date

24 mois / months



PRODUCT - WINTER SPECIALS

INDIAN IMMUNITY (chai)

FR: Détendez-vous, dégustez votre chai et commencez votre journée. Laissez la couleur et le goût de ce mélange artisanal de chai apporter plus de vitalité à la saison hivernale.

EN: Relax, enjoy your chai and start your day. Let the colour and taste of this handcrafted chai blend bring more vitality to the winter season.

INGREDIENTS:

FR: Hibiscus, cardamome, cardamome noire, cannelle, clou de girofle, gingembre, anis étoilé (touche), menthe (touche), citronnelle

EN: Hibiscus, cardamom, black cardamom, cinnamon, cloves, ginger, star anise (touch), mint (touch), lemongrass.

Options

80g - Box

80g - Refill Bag

Achat minimum / Minimum buy

12 pcs

date d'expiration / Expiration date

24 mois / months





PRODUCT- AYURVEDA COLLECTION

ENERGY (infusion)

FR: Chaque famille a ses traditions et la mienne était les rituels Dosha quotidiens de ma mère. Comme son nom l'indique, Energy est conçu pour vous apporter une bouffée d'énergie dynamique et vous permettre de commencer la journée avec une vitalité et une concentration renouvelées. Il marque le début d'une trilogie, s'inspirant des cinq Doshas de la médecine ayurvédique.

EN: Every family has its traditions and mine was my mother's daily Dosha rituals. As the name implies, Energy is crafted to provide you with a dynamic burst of energy, ensuring you start your day with renewed vitality and focus. It marks the beginning of a trilogy, drawing inspiration from the five Doshas in Ayurvedic medicine.

INGREDIENTS:

FR: Fenouil, gingembre, cannelle, cardamome, cumin, poivre noir, coriandre, réglisse, curcuma, clou de girofle et écorce d'orange.

EN: Fennel, ginger, cinnamon, cardammom, cumin, black pepper, coriander, liquorice, turmeric, clove, and orange peel.

Options

40g - Boîte/Box

40g - Refill Bag

Achat minimum / Minimum buy

12 pcs

date d'expiration / Expiration date

24 mois / months





PRODUCT - AYURVEDA COLLECTION

BALANCE (infusion)

FR: Chaque famille a ses traditions et la mienne était les rituels Dosha quotidiens de ma mère. Balance est une infusion élaborée à partir de plantes calmantes pour vous aider à naviguer et à gérer les émotions de la journée. Il s'agit du deuxième volet d'une trilogie qui s'inspire des cinq Doshas de la médecine ayurvédique.

EN: Every family has its traditions and mine was my mother's daily Dosha rituals. Balance is an infusion crafted from calming herbs to seamlessly assist you in navigating and managing the emotions of the day. It marks the second of a trilogy, drawing inspiration from the five Doshas in Ayurvedic medicine.

INGREDIENTS:

FR: Citronnelle, menthe, menthe crêpue, cardamome, tulsi, gingembre, pomme, hibiscus Tous les ingrédients sont biologiques.

EN: Lemongrass, mint, spearmint, cardamom, tulsi, ginger, apple, hibiscus.

Options

40g - Boîte/Box

40g - Refill Bag

Achat minimum / Minimum buy

12 pcs

date d'expiration / Expiration date

24 mois / months





PRODUCT - AYURVEDA COLLECTION

RELAX (infusion)

FR: Chaque famille a ses traditions et la mienne était les rituels Dosha quotidiens de ma mère. Relax vous apporte la paix de l'esprit et vous permet de laisser les soucis derrière vous, de vous détendre le soir et de vous préparer à repartir du bon pied le lendemain. Relax est le dernier volet d'une trilogie qui s'inspire des cinq Doshas de la médecine ayurvédique.

EN: Every family has its traditions and mine was my mother's daily Dosha rituals. Embrace peace of mind with Relax, leaving worries behind as you unwind in the evening, preparing for a fresh start the next day. Relax marks the last of a trilogy, drawing inspiration from the five Doshas in Ayurvedic medicine.

INGREDIENTS:

FR: Camomille, anis, cardamome, ashwagandha, pétales de rose, noix de muscade, fenouil et cannelle.

EN: Chamomile, anise, cardamom, ashwagandha, rose petals, nutmeg, fennel, and cinnamon.

Options

40g - Boîte/Box

40g - Refill Bag

Achat minimum / Minimum buy

12 pcs

date d'expiration / Expiration date

24 mois / months



THANK YOU MERCI



Phone Number

+32.472.62.60.69



Website

www.madntea.com



Email

naina@madn77.com

hello@madn77.com



Social



[madntea](https://www.instagram.com/madntea)



[madn.tea.chai](https://www.facebook.com/madn.tea.chai)

